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Ha [ERED

Zie hieronder! Volgens mij was het bedoeling om actieteam volgende week te gebruiken om door te spreken over hoe verder

met extramuraal. Goed om naast|JEEEEmail met enkele voorstellen erin ook even onderstaand signaal vanuit IG] te

betrekken.

van: JB IB. ( 5.1.2¢ ) F@minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 12:04

Aan:BEE  5.1.2¢ |Beminvws.nl>

Onderwerp: RE: Aanvullingen conceptagenda en stukken werkgroep geneesmiddelentekorten 16 februari 2021

Lijkt me prima! Ik had al even met [REY [BEER gebeld hierover, goed om het even centraal te bespreken. Mail iis [EE
Groet,

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 11:58

Aan:BB[| 5120 | EB @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Aanvullingen conceptagenda en stukken werkgroep geneesmiddelentekorten 16 februari 2021

Hal

Goed om dit signaal even mee te nemen volgende week in overleg actieteam?

We hebben al afgesproken dat we even willen kijken welke precieze acties we nog koppelen aan dit signaal (mail [IEIES.2.v.
tel gesprek met KNMP bevatte enkele voorstellen en uitkomsten vorig actieoverleg).
Begrijp de wens om een LCG-achtige constructie vanwege de voordelen die dit brengt, maar is niet het enige ‘middel” dat ingezet
kan worden en is idd erg complex en vergaand.

Ik zal richting ERJERaangeven dat het vraagstuk bij ons op de agenda staat en dat we nog op de lijn komen.

croet EEE

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 10:33

Aan:BEE5.1.2¢ EY eminvws.ni>

Onderwerp: RE: Aanvullingen conceptagenda en stukken werkgroep geneesmiddelentekorten 16 februari 2021

Zojuist heb ik dit bericht in ons COVID overleg besproken. Vanuit IG] hebben we wekelijks overleg met LCG over de intramurale

geneesmiddelen en dat werkt heel goed. De monitoring door het LCG, nu in de vorm van CCV opbouw maar eerder in

hoeveelheden medicatie per zkh / GH heeft ook goed gewerkt.

Mijn vraag is of er plannen zijn om een dergelijk codrdinatiesysteem voor de extramurale markt op te zetten. De meldingen via

het Meldpunt zijn in een crisissituatie wel accuraat, maar vaak te laat om nog preventief actie te kunnen ondernemen.

Ik snap ook dat een extramuraal monitoringssysteem lastig is omdat er veel meer partijen zijn (apotheken, verpleeghuizen, GH),
maar aangezien een eventuele 3° golf zich vooral extramuraal af zal spelen moeten we daar misschien toch serieus naar kijken
en kan de KNMP daar een rol in krijgen.

Ik begreep van mijn collega[EE = ze dit al eens bij heeft aangekaart maar dat er tot nu toe geen

concrete plannen zijn. Heb jij hierover meer informatie? Misschien kunnen we dit in een driegesprek met CBG/1G]/VWS

bespreken?

Met vriendelijke groet,
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